
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 19. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 164
Er det, efter ministerens opfattelse, med finanslovene for 2017 og 2018 aftalt,
at banen over Vestfyn ikke skal gennemføres og er det derfor, at regeringen
ikke indregner udgifterne til banen i sine 2025-fremskrivninger, når et flertal i
Folketinget har aftalt at bygge banen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benny.Engelbrecht@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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Finansudvalget 2017-18
FIU Alm.del  Spørgsmål 164
Offentligt


